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Gecoördineerde aanpak pesten  -  Stand van zaken

In het kader van de Week tegen Pesten stelde collega Van Eetvelde de vraag aan de 
minister van Jeugd over de aangekondigde gecoördineerde aanpak van de Vlaamse 
Regering om pesten tegen te gaan. De regering wil het probleem over verschillende 
domeinen aanpakken. De ministers van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin, van 
Onderwijs, en van Jeugd en Sport maken hier samen werk van. Het betreft dan ook de 
bescherming van jongeren op het vlak van zowel fysieke, psychische als seksuele 
integriteit, zowel in de jeugdhulp, de kinderopvang, de school als de jeugd- en 
sportsector. 

Men werkt in vier clusters. De vierde cluster, de gepaste ondersteuning en hulp aan 
slachtoffers en daders, wordt getrokken door minister Vandeurzen, met actieve 
participatie van het kabinet van minister Gatz, vanuit Jeugd. In maart 2017 zou een 
stand van zaken worden opgemaakt van het afgelopen jaar, sinds de mededeling van de 
regering in januari 2016.  

Daarnaast wordt gewerkt aan een kennisplatform integriteit. De uitbouw hiervan is 
gestart eind 2016. 

1. Kan de minister de stand van zaken geven van de gecoördineerde aanpak om pesten 
tegen te gaan? Welke zaken evolueren in de goede richting? Welke onderdelen lopen 
vertraging op? 

2. Kan de minister een stand van zaken geven van de uitbouw van een kennisplatform 
integriteit? Wanneer zal dit kennisplatform af zijn?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 238 van 26 april 2017
van TINE SOENS

1. De gecoördineerde aanpak op het vlak van pesten zit vervat in het Vlaams actieplan 
ter bevordering en bescherming van de fysieke, psychische en seksuele integriteit van 
de minderjarige in de jeugdhulp en de kinderopvang, het onderwijs, de jeugd- en de 
sportsector. Voor de laatste stand van zaken verwijs ik graag naar het antwoord op 
schriftelijke vraag nr. 169 van 24 februari 2017, dat ik gaf samen met mijn collega-
ministers Hilde Crevits (vraag nr. 329), Philippe Muyters (vraag nr. 389) en Jo 
Vandeurzen (vraag nr. 429). Dit antwoord betreft de belangrijkste conclusies, 
realisaties en werkpunten van de in de maand maart uitgevoerde tussentijdse 
evaluatie. Deze evaluatie betreft de bevoegdheden Welzijn, Onderwijs, Sport, Media en 
Jeugd. In mijn antwoord op vraag 203 van 24 maart 2017 ging ik nader in op de 
opportuniteiten en bedreigingen voor de jeugdsector. 

2. De ontwikkeling van het Vlaams kennisplatform integriteit gebeurt op basis van een 
subsidiebesluit waarbij het Steunpunt Algemeen Welzijnswerk opereert als projectleider 
en De Ambrassade als onderaannemer. De begeleidende stuurgroep kwam reeds twee 
keer samen en een volgende vergadering vindt plaats op 15 juni. Momenteel wordt de 
basis gelegd voor de technische en grafische ontwikkeling van het platform dat 
onderscheiden maar niet gescheiden is van het “Kennisplein”. In dit kader werd de URL 
www.kennisplein-integriteit.be alvast voorlopig gereserveerd. De keuze voor de term 
“kennisplein” i.p.v. “kennisplatform” werd om technische redenen als een opportune 
piste weerhouden. Voorts suggereerde een aantal leden van de stuurgroep om een 
andere term dan “integriteit” te overwegen. Dit zal meegenomen worden in het 
vooronderzoek dat nog loopt tot juni. Het vooronderzoek heeft tot doel om zoveel als 
mogelijk informatie te verzamelen om het concept kennisplein integriteit in te vullen. 
Het Steunpunt Algemeen Welzijnswerk en De Ambrassade werken tegen eind juni 2017 
aan een definitief concept en een basisstructuur en werken ondertussen ook verder aan 
de technische uitwerking van het platform. Begin september 2017 wordt een 
vormingsmoment georganiseerd om de deelnemende organisaties te briefen over de 
wijze waarop ze input kunnen leveren. Zij krijgen voldoende tijd om hun bijdrage via 
een website in te putten in het systeem. Medio november tot medio december wordt 
gespendeerd aan het “debuggen” en testen van het platform met het oog op de 
lancering ervan tegen eind december 2017.


